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Minnesanteckningar 

  

Styrelsemöte Västra Park föräldraförening 2015-09-09   

 

Plats: Parkskolan, mediateket.  
 

Närvarande: ordf Elin Gunnarsmo, Henrik Svensson, Marielle Stensson, Charlotta 
Börjesson, Madelen Ahlberg, Heléne Setterberg, Nina Hedström, Christina Bergman, 
Ingela Stigson. Från skolan: rektor Birgitta Ahlberg, Nina Gleisner, Pia Ohlin.  
 

1. Mötesdeltagarna presenterade sig. 
 

2. Val av sekreterare samt två justerare. Henrik Svensson sekreterare, Christina 
Bergman och Heléne Setterberg justerar protokollet. 
 

3. Elin Gunnarsmo redogjorde för föregående mötesprotokoll. 
 

4. Marielle Stensson rapporterade om ekonomin. Kassarapporten visar att föreningen 
har 8 200 kr. Marielle ser till att inbetalningslappar distribueras till oktober månad..  
 

5. Information från skola och fritids av personal och rektor: 
 

VÄSTRA 
 

Linet och Vallmon: här jobbar man med få ihop bra grupper 
genom samarbetsövningar m.m. Inom matematik arbetar man med sortering och 
mönster. Man tränar vidare på bokstavskännedom, och ser bland annat på 
programmet Bokstavslandet. Hösten och årstider studeras bland annat genom besök 
i skogen. 
 

Ettor: arbetar bland annat med bokstäver. Närmiljön studeras bland annat genom 
besök på Lagerhuset. Man tittar även närmare på årstiden hösten.  
 

Tvåor: studerar hösten och bland annat svampar. Vidare tittar man närmare på 
människokroppen. Inom matematiken behandlas ental och tiotal.  World children's 
prize diskuteras och den aktuella flyktingkrisen i Europa följs.  
 

PARK  
 

World children’s prize engagerar. Västra-Parkjoggen planeras. 1700 meter med 
frivillig tidtagning. Schackprojekt har startats och flera schackklubbar är på gång att 
organiseras. Genom Idrottslyftet möjliggörs att man kan besöka Varabuggarna vid 
flera tillfällen och dansa, bland annat streetdance.   
 

Elevens val: bland annat dans, slöjd, idrott, fördjupat skolarbete, bakning, film.  
 

Organisationen i matsalen fungerar bra. Ingen ska behöva sitta själv.  
 

Årskurs 4 - 6  har orientering i höst.  
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Årskurs 4, 5 och 6 jobbar med projektet Presstationen som syftar till att väcka 
intresse för tidningsläsning och nyheter. Projektet kan följas på nätet.  
 

Fritids: ca 60 barn i nuläget. Idag var det drop-in fika. På fredagar har man 
deckarläsning. På onsdagar har man samtalsgrupper kring värderingsfrågor och gott 
kamratskap.  
 

Årskurs 3 har kommit in i verksamheten på ett bra sätt. De studerar forntiden. 
Besöker på måndag Ekehagen forntidsby. Vidare jobbar man bland annat med 
dinosaurier.  
 

 

Årskurs 4 arbetar med Sveriges landskap och kartboken. I matematiken jobbar man 
bland annat med  0 - 10 000. Inom läsning har man både högläsning och egen 
läsning. Att läsa mellan raderna är något man försöker att arbeta extra med.  
 

Årskurs 5: jobbar med ordlistan. Europakartan studeras. Tekniska prylar utan ström 
skall plockas isär.  
 

Årskurs 6: har nu hemkunskap. Man jobbar med muntliga framställningar på 
engelska. Inom NO gör man undersökningar där man planerar, dokumenterar och 
redovisar. Inom SO pratar man om de mänskliga rättigheterna.  
 

Rektor Birgitta Ahlberg berättade om de nationella proven och hur arbetslagen gör 
analyser som ligger till grund för årsplanering.  
 

Skolinspektionen kommer att göra en stor inspektion av skolor i Vara kommun till 
våren. Under hösten görs förberedande arbete bland annat genom webbenkät till 
föräldrar 14 sept - 8 okt. Hög svarsfrekvens är önskvärt för vidare arbete.  Elever i 
årskurs 5 och pedagoger i grundskolan ska också vara på webbenkäter. 
Skolinspektionen utgår från enkätsvaren när de kommer till våren.  
 

Kommunens stora IT-satsningen rullar nu igång med 1 till 1. Man under gångna året 
haft pilotklass. Föräldramöte imorgon för årskurs 4 - 6. 
 

Arbetet med lokaler för framtidens skolor i Vara fortsätter. Politiker har besökt Västra. 
Ritning av Torsgårdsskolan har presenteras. Det såg för trångt ut. Nytt möte sker 21 
september där rektor Birgitta Ahlberg och två lärare och två representanter från fritids 
möter projektdeltagare från kommunen såsom fastighetschef, arkitekt, konsult, 
utvecklingsledare, tf bildningschef m.fl. Barnkullarna ser ut att ligga kring 50 barn i 
framtiden men inom ett par år kommer en kull på 60. Sammantaget talar detta för att 
man bör dimensionera för tre-parallelligt. En vision kring framtidens skola efterlyses.  
 

Föreningen vill agera och påverka i lokalfrågan. Vi önskar en långsiktig lösning. Vi 
kommer att deltaga i dialogforum och agera på andra sätt för att försöka att påverka.  
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6. Information på föräldramöten om föräldraföreningen.  
En powerpoint har tagits fram. Vi såg till att föreningen ska ha en representant som 
informerar på föräldramöten i alla årskurser nu i höst.  
 

7. Sponsra föresläsning. 
Föreningen kan tänka sig att sponsra en föreläsning för föräldrar likt tidigare år. IT 
känns som ett angeläget ämne mot bakgrund av den stora IT-satsning kommunen 
gör just nu. Styrelsen undersöker saken närmare till nästa möte.  
 

8. Trafiksäkerheten 

Föreningens engagemang har burit frukt. Samarbetet med kommunen fungerar väl. 
Assarsgatan och andra gator har fått cykelväg. Skolorna kommer så småningom att 
vara förbundna med cykelväg. Övergångsställen har setts över. Skolgatan är på 
gång, cykelväg ska byggas detta år. Det kommer att bli cykelväg på en sida (och träd 
kommer att flyttas). Flera problematiska ställen diskuterades t.ex. lämningszonen vid 
Västra och torget. Planer finns och diskussioner pågår.  
 

9. Övriga frågor 
Sallad i matsalen, trasiga handtag och läxor diskuterades. 
 

10. Nästa möte blir torsdag 5 november på Västra, Vallmon Tårtbiten.  
 

11. Elin avslutade mötet. 
 

 

Vid pennan (tangentbordet): Henrik Svensson 
 

Justeras: 
Christina Bergman 
 

Heléne Setterberg 

 

 

 


